
 PROTOKÓŁ  Nr 70.2017 
z posiedzenia Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska  

z dnia 6 listopada 2017 r. 
 

 
Obecni: 

1. Tadeusz Groszek                  -  Przewodniczący Komisji 
2. Grażyna Krupa                     -  Zastępca Przewodniczącego 
3. Bogdan Jusiński                   -  Członek Komisji  
4. Włodzimierz Malinowski     -  Członek Komisji 
5. Zbigniew Pożarko                -  Członek Komisji 
6. Robert Pacuszka  - Członek Komisji  
 

 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pani Anna Jędrasik – mieszkanka ulicy Tłuszczańskiej w m. Chrzęsne, 
2. Pani Emilia Ołdak – mieszkanka ulicy Tłuszczańskiej w m. Chrzęsne, 
3. Emilia Banaszek – Specjalista ds. inwestycji 

 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Zapoznanie się z wnioskami złożonymi do przyszłorocznego budżetu; 
3. Sprawy różne;  
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji; 

 
Porządek został przyjęty. 
 
Ad1. Protokół Nr 69.2017 z 19 października 2017r. został odczytano i do treści 
protokołu zostały zgłoszone uwagi. Po naniesieniu poprawek zostanie jeszcze 
raz przedłożony Komisji. 
 
Ad2.  
Na posiedzenie komisji przybyły dwie mieszkanki ul. Tłuszczańskiej w 
Chrzęsnem, które zostały poproszone przez Przewodniczącego Komisji Pana 
Tadeusza Groszek o przedstawienie sprawy którą chciałby omówić na 
posiedzeniu. 
 
Pani Jędrasik wraz z Panią Ołdak chcą, aby do ich posesji została doprowadzona 
sieć wodociągowa, i aby zostały na ten cel zabezpieczone odpowiednie środki 
finansowe w przyszłorocznym budżecie. Mieszkanki ulicy Tłuszczańskiej 
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przedłożyły do wglądu dokumentację korespondencyjną z Burmistrzem 
Tłuszcza prowadzoną w latach 2016 – 2017. Dodały, iż z radny Stanisław 
Kielak nie podejmuje rozmów z nimi odnośnie realizacji wyżej wspomnianej 
inwestycji, dlatego też są obecne na posiedzeniu Komisji Ładu, Porządku  i 
Ochrony Środowiska. 
 
Przewodniczący Komisji Pan Tadeusz Groszek po zapoznaniu się z 
korespondencją zwrócił uwagę na fakt, że inwestycja wybudowania sieci 
wodociągowej do dwóch posesji odbywałaby się po drodze prywatnej, co jest 
nie możliwe do zrealizowania. 
 
Radny Bogdan Jusiński zaproponowała mieszkankom ulicy Tłuszczańskiej, aby 
w pierwszej kolejności przekazały grunty prywatne (drogę) na rzecz Gminy 
Tłuszcz, żeby można było uregulować stan prawny tego terenu. Dopiero po 
dopełnieniu tej ważnej formalności można będzie rozmawiać o budowie sieci 
wodociągowej do tych dwóch posesji. 
 
Radni Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska poparli sugestie odnośnie 
regulacji stanu prawnego gruntu na którym miałaby być wybudowana sieć 
wodociągowa.  
 
Po przeprowadzonych rozmowach radnych z mieszkankami, po 
przeanalizowaniu kilku propozycji na rozwiązanie zgłoszonej potrzeby, po 
zapoznaniu się z korespondencją odnośnie możliwości wybudowania 200m sieci 
wodociągowej (sięgacza) zaproponowano, aby Pani Jędrasik i Pani Ołdak w 
pierwszej kolejności złożyły stosowne pismo o przekazaniu gruntów pod 
budowę wodociągu na rzecz Gminy z prośbą o uregulowanie stanu prawnego 
przejętych gruntów. Następnie Panie, powinny wystosować kolejne pismo o 
wykonanie dokumentacji projektu sieci wodociągowej oraz  wniosek o 
realizację inwestycji wykonania sieci wodociągowej na ulicy Tłuszczańskiej do 
posesji nr 35 i 37. Wtedy prace mogłyby zostać wykonywane, nawet etapami. 
 
Zaproszona na posiedzenie Komisji Pani Emilia Banaszek, pracownik Wydziału 
Inwestycji poinformowała obecnych, iż sprawa jest jej bardzo dobrze znana, bo 
wielokrotnie rozmawiała z mieszkankami odnośnie możliwości wykonania tej 
inwestycji oraz odnośnie szacunkowych kosztów, jak i najważniejszym 
aspekcie, którym jest przekazanie gruntów, aby stały się gruntami gminnymi.  
Pani Emilia Banaszek po przerwie poinformowała, iż Pani poinformowały ją, że 
będą chciały prawdopodobnie odciąć istniejący wodociąg, który przechodzi po 
ich gruntach prywatnych. Pani Banaszek nadmieniła, iż wybudowany wodociąg 
został wykonany na podstawie pozwolenia na budowę oraz za podstawie zgód 
właścicieli gruntów. 
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Ad. 2. 
Radni Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska zapoznali się z 
wnioskami złożonymi do projektu budżetu Gminy Tłuszcz na rok 2018, 
złożonymi przez mieszkańców, radnych i instytucje gminne. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Pan Bogdan Jusiński wnioskuje, 
aby na kolejne posiedzenie Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska 
przybyła Pani Skarbnik Halina Kusak w celu wyjaśnienia, czy kwoty 200tys. zł 
zaplanowane na wydatkowanie przez radnych na ich okręgi wyborcze zostały 
uwzględnione w projekcie budżetu na 2018rok.  
 
Ad 3. 
Radni Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska zapoznali się z 
poniższymi pismami: 
 
1. Pismo OR.210.79.2017.MM w sprawie informacji na temat miejsc pracy 

chronionej dla osób z orzeczonym stopniem niepełnosprawności oraz prac na 
cele społeczne na terenie Gminy Tłuszcz – załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu. 
 
Komisja zapoznała się z treścią pisma. 

 
2. Pismo skierowane do Rady Miejskiej w Tłuszczu i Burmistrza Tłuszcza 

Pawła Bednarczyka przez mieszkańców ulicy Cichej z dnia 26.10.2017r. 
odnośnie prośby o wymianę nawierzchni chodników w Tłuszczu na osiedlu 
Słoneczna, ul. Cicha – załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się. 

 
3. Pismo CUW.0644.1.3.2017 z dnia 30.10.2017r. w sprawie informacji o stanie 

realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2016/2017 – załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się z treścią pisma. 
 

Odczytano treść protokołu Nr 69.2017 z dnia 19 października 2017r., radni 
zgłosili stosowne poprawki do treści protokołu. Protokół zostanie przyjęty po 
naniesieniu stosowanych zmian. 
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Ad4. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 30 listopada 
2017r. godz. 14.30. 
 
Na tym protokół zakończono.                                                                                                                                           

Przewodniczący Komisji 
     

                                                                                     Tadeusz Groszek 
 
 
 
 
Załączniki do wglądu w pokoju 38.    
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Dokument utworzyła: Karolina Gajcy 
Dnia 20 listopada 2017 r.  
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